To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNION TOBACCO & CIGARETTE INDUSTRIES Date: 07-04-2021 10:09:03 AM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاتحاد لانتاج التبغ والسجائر التاريخ: 10-04-2021 10:09:03 AM الموضوع: راي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات
Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Ernst & Young Jordan as follows:-	نود اعلامكم براينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Ernst & Young Jordan كما يلي:-
Type of Report: Qualified	نوع التقرير: تحفظ
Company's opinion:	رأي الشركة:
With reference to the provisions of Article (19) of the Disclosure Instructions regarding the receipt of a reservation in the company's auditor's report, we would like to inform you of the following: - • Reference to the requirements of International Financial Reporting Standard No. (9) Whereas, these receivables are closely related to the operation of the Al- Fiddhiya Cigarettes and Tobacco Company in Iraq It is expected to start operating in the second quarter of 2021 accordingly, work will be done on collecting these receivables during the current year.	بالإشارة الى أحكام المادة (19) من تعليمات الإفصاح حول ورود تحفظ ضمن تقرير مدقق حسابات الشركة نود إعلامكم بما يلي:- 1) إشارة الى متطلبات معيار التقارير المالية الدولية رقم (9)، وحيث أن هذه الذمم مرتبطة إرتباطلوثيقلبتشغيل مصنع الشركة الفضية لإنتاج السكائر والتبوغ في العراق، ومن المتوقع البدء بالعملية التشغيلية له في الربع الثاني من عام 2021. وبناء عليه، سوف يتم العمل على تحصيل تلك الذمم خلال العام الجاري.
Date of auditor's report: 31-03-2021	تاريخ تقرير المدقق: 31-03-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Walaa' Salem Alshwawreh Position: قسم المساهمين	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Walaa' Salem Alshwawreh المنصب: قسم المساهمين